
Tisztelt Képviselő-testület!  

 

Az elmúlt hónapokban látványosan javult az Közterület-felügyelet munkája. Az új vezető 

több reformot hajtott végre, ezáltal a tevékenységük nem csak érezhetőbbé, hanem láthatóbbá 

is vált. Rendszám nélküli, üzemképtelen gépjármű 104 darabbal lett kevesebb a kerületben. A 

visszatérő ellenőrzések hatására azok a személyek, akik viselkedésükkel közterületeken 

folyamos problémát jelentettek, már visszamentek azokba a kerületekbe, ahonnan érkeztek. 

Több körözött egyén is elő lett állítva. A hajléktalanokkal is sokat foglakoznak. A Máltai 

Szeretetszolgálattal közösen az utcai lét helyett az ellátórendszer felé terelik őket. egyre több 

sikerrel.  

Létrejött a Facebookon egy  lakossági bejelentő oldal. Ezen a felületen is bejelenthetik a 

problémákat a lakosok.  Fontos, hogy ne csak a különböző csoportokban jelenjenek meg az 

észlelt gondok, mivel ha nem értesül a hatóság az esetről, akkor nem tud intézkedni. Nem 

lehet minden sarokra rendőrt vagy kamerát állítani. A lakosság segítsége is szükséges a rend 

fenntartáshoz. Ezúton is kérek mindenkit, aki olyat tapasztal, ami a közösségi együttélés 

szabályait sérti, a posztolás előtt hívja a 112-es segélyszámot és kérjen intézkedést. A kerületi 

kapitányság és a Közterület-felügyelet is mindent megtesz a kerületi lakosokért.  

Külön köszönöm a Prizma vezetésének és dolgozóinak a gyors és hatékony munkát. Az 

elmúlt hetekben több apró, de annál bosszantóbb ügybe botlottam a köztereken, azonban 

bejelentést követően a lehető leghamarabb kezelték a helyzetet. 
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